
2nd Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
33 Elizabeth II, 1984

2^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
33 Elizabeth II, 1984

JUL 10 1984

BILL **84** **PROJET DE LOI**

**AN ACT TO AMEND THE
DIRECT SELLERS ACT**

**LOI MODIFIANT LA
LOI SUR LE DÉMARCHAGE**

JUL 10 1984
NEW BRUNSWICK

HON. F.G. DUBÉ, Q.C.

L'HON. F.G. DUBÉ, C.R.

EXPLANATORY NOTES

Section 1

Consequential on an amendment made in 1983.

Section 2

Proclamation section.

NOTES EXPLICATIVES

Article 1

Modification découlant d'une modification faite en 1983.

Article 2

Entrée en vigueur.

**An Act to Amend the
Direct Sellers Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *Subsection 17(2) of the Direct Sellers Act, chapter D-10 of the Revised Statutes, 1973, is repealed and the following substituted therefor:*

17(2) A notice given under subsection (1) may be served on the direct seller, vendor or the salesman of the vendor by delivering it to the direct seller, vendor or salesman of the vendor or by sending it by registered mail to the address shown in the direct sales contract, licence or notice under subsection 9(1).

2 *Section 1 of this Act comes into force on a day to be fixed by proclamation.*

**Loi modifiant la
Loi sur le démarchage**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *Le paragraphe 17(2) de la Loi sur le démarchage, chapitre D-10 des Lois révisées de 1973, est abrogé et remplacé par ce qui suit:*

17(2) La signification d'un avis en application du paragraphe (1) peut être faite par remise à la personne du démarcheur, du vendeur ou de son représentant ou par envoi par courrier recommandé à l'adresse indiquée sur le contrat de démarchage, sur le permis ou sur l'avis mentionné au paragraphe 9(1).

2 *L'article 1 entre en vigueur à la date qui sera fixée par proclamation.*